
         Jongerenraad bezoek aan de 2e kamer. 

 

Op Woensdag 28 juni was de jongerenraad uitgenodigd in de 2e kamer voor een rondleiding en een 

gesprek met tweede kamer lid Peter Kwint.  

De aanleiding was het contact tussen de jongerenraad en Peter Kwint om het leefgeld te verhogen 

voor de jongeren die niet thuis wonen.  Naar aanleiding hiervan is er een wetsvoorstel in de 2e kamer 

gekomen, die helaas is afgeraden.  ( zie afbeelding) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Woensdag vertrokken we met een bus vol goed gemutste jongeren en een tas vol eten en drinken 

richting Den Haag, aangezien het een druilerige dag is was het in de bus goed uit te houden.  

Onderweg natuurlijk O O Den haag gezongen! In Den Haag aangekomen ontmoeten we Carlijn 

Schraven die vanuit Pluryn op elke locatie de jongerenraden begeleid.  



Na een welverdiende lunch vertrokken we richting de 2e kamer. Daar moesten we ons aanmelding en 

gingen we door een controle zoals je die ook kent als je op een vliegveld bent. Dus alle spullen van 

metaal in de bak en vervolgens door de scanner. Hierna moesten we ons aanmelden en waren we 

binnen, we kregen een sticker met de woorden “bezoeker”.   

 

 

 

 

 

 

 

 

Eenmaal binnen werden we opgewacht door Sander van Huffelen, een beleid en kader medewerker 

voor de SP. Sander is medeverantwoordelijk voor wat een volksvertegenwoordiger in de 2e kamer 

inbrengt en is dus achter de schermen een belangrijk figuur. Sander heeft ons alles uitgelegd over 

hoe de 1e en 2e kamer werken en heeft ons een rondleiding gegeven, tijdens de rondleiding zagen we 

veel bekende politici zoals Pieter Omzight, Wobke Hoekstra,  Ernst Kuiper en toen we naar de 2e 

kamer gingen liepen we langs een interview met Caroline van de Plas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Toen Sander vroeg of we bij een debat wilden kijken die live bezig was sprongen we hier gelijk op. Dit 

is een kans die je niet elke dag krijgt. Hiervoor moest Sander het eea regelen en kregen we naast 

onze sticker van Bezoek ook een groene sticker waarbij je de Plenaire zaal in mocht. Hier was een 

debat bezig over Oekraïne waarbij de Minister president Mark Rutte uitleg gaf over de gang van 

zaken tijdens een oorlog.  

Hierna werden we door Sander naar de “backstage” van de tweede kamer genomen. Normaal 

gesproken komen hier geen bezoekers wat alles nog net weer wat bijzonder maakt.  Hier werden we 

ontvangen door Peter Kwint welke tweede kamer lid is van de SP hierbij heeft hij een aantal dingen 

in zijn portefeuille waaronder ook de jeugdzorg & onderwijs. Vanuit de jongerenraad hadden we een 

aantal vragen voor hem, waaronder vragen over het wetsvoorstel welke afgewezen is, waar jongeren 



staan qua vervolgplek die 18 jaar worden en vragen over invallers en flex werkers op 

behandelplekken, we hebben bijna anderhalf uur zitten praten over de jeugdzorg wat er leuk is en 

wat minder leuk. Ook gesproken over hoe en vooral waarom Peter Kwint voor dit bijzondere vak 

heeft gekozen.   

Omdat het een lange dag was en we nog een heel land door moesten crossen zijn we na het 

bedanken voor de tijd en aandacht van Peter en Sander weer in de bus gestapt richting het oosten. 

Onderweg hebben we avond gegeten bij een restaurant die bekend staat om zijn grote gele M.  

Eenmaal in de bus was eenieder vrij stil van alle indrukken en kunnen we als jongerenraad terug 

kijken op een leuke en zeer leerzame dag. Ook is het gevoel dat we als jongerenraad veel kunnen 

bereiken en zelfs tot de 2e kamer kunnen komen ons gevoel om mee te praten en te denken alleen 

maar versterkt.  Via deze weg Peter en Sander alsnog bedankt voor de leuke dag! 

 

Van links naar rechts, Rick, Thijs, Elijah, Peter Kwint, Bjorn< Alisha, Lucas & Carlijn. 

 

 


